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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 1. 10. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, MgA. Lucie Abou , MgA. Jitka Kostelníková 
Omluveni: Ing. Ivana Oulehlová, prof. Petr Oslzlý 

 

I. Chod fakulty: 

 Tajemník DIFA informoval, že dne 9. 10. 2007 od 20.11 hod bude na IVU Centru Astorka 
probíhat uvítací performance („neoficiální imatrikulace“) pro studenty I. ročníku herectví, 
kterou pořádají studenti nastupujícího II. ročníku herectví. Tajemník prezentoval projekt, 
jehož autorem je hlavní organizátor - I. Jurečka, student ČH. Projekt podpořili i pedagogové 
příslušných ateliérů. Studenti zároveň požádali o finanční příspěvek na tuto akci. Kolegium 
děkana akci povolilo a schválilo podporu projektu do výše 1.500,- Kč. Kolegium dále 
vyžaduje přítomnost pedagogů příslušných ateliérů v průběhu akce. 

 Od 1. října 2007 byly uveřejněny rozvrhy na zimní semestr 2007/2008, které připravila Z. 
Hniličková ve spolupráci s tajemníkem a vedoucími ateliérů. MgA. J. Kostelníková stanoví 
datum informačního semináře pro studenty DIFA (info o možnostech zahraničních stáží), 
který se uskuteční od 13.30 do 14.30 hod v učebně č. 104.  

 Kolegium děkana otevřelo otázku využitelnosti a prospěšnosti „Klubu“ v budově DIFA. 
Navrhujeme, ať záležitost projedná akademický senát DIFA. Děkan DIFA uvažuje o možnosti 
využití těchto prostor k výuce či zajištění provozu fakulty. 
II.   Studijní záležitosti: 

 Kolegium děkana projednalo akreditaci nového oboru „Audiovize a divadelní tvorba“ 
(ADT). 

 Děkan DIFA informoval, že v polovině října proběhne schůzka vedení s pedagogy ateliéru 
Scénografie, na které se projedná směřování ateliéru a např. akreditace studia v angličtině – 
termín bude upřesněn dle časových dispozic účastníků. 

 Dne 9. 10. 2007 od 13.30 hod v učebně č. 106 proběhne schůzka všech školitelů studentů 
doktorského studia s děkanem DIFA. 

 Studentka 3. DV V. Novotná požádala o umožnění pozdějšího zápisu do vyššího ročníku. 
Žádost byla schválena.  

 Student 1. KSFT J. Cír žádá o uznání předmětů Anglický jazyk, Dějiny českého divadla a 
Dějiny světového divadla. Žádost je opřena o fotokopii indexu s absolvovanými předměty – 
chybí však souhlas jednotlivých pedagogů. Předměty budou uznány po vyjádření jednotlivých 
pedagogů. 

 MgA. B. Chládková, studentka doktorského studia žádá o přerušení studia ze zdravotních 
důvodů, žádosti kolegium po projednání v oborové radě vyhovělo. 
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 S. Venclovská požádala o změnu vedoucího bakalářské diplomové práce. Novou vedoucí 
bude PhDr. L. Petišková. Žádosti kolegium vyhovělo. Studentka ale musí odevzdat nové 
zadání diplomové práce děkanovi DIFA. Zároveň také požádala o umožnění stáže v Duncan 
Centru Praha, tato stáž pomůže při tvorbě diplomové práce - schváleno. 

 Studentka I. Mg. DM J. Honsová požádala o individuální studijní plán z důvodů odjezdu 
na zahraniční stáž do Edinburgu. Žádost měla potřebné náležitosti a proto jí bylo vyhověno.  

 Student I. Mg. ČR MgA. S. Slovák požádal o přesunutí předmětu „Stylové proměny české 
divadelní režie“, o pozdější datum zápisu do vyššího ročníku a uznání předmětu „Práce se 
slovem a veršem“. Všem žádostem studenta se vyhovuje. 

 Student 2. MH T. Novotný zažádal o odklad dílčí a státní zkoušky z Dějin českého divadla, 
a to z důvodu velké vytíženosti v rámci praxe. Žádost studenta byla schválena.. 

 Studentka 2. DV Z. Mlezivová požádala o odklad zápisu do vyššího ročníku ze 
zdravotních důvodů, žádosti bylo vyhověno. 

 Studentka I. DM K. Galová požádala o přerušení studia z rodinných důvodů. Vedoucí 
ateliéru však přerušení nedoporučuje, kolegium děkana proto žádosti nevyhovělo. 

 Student II. JT T. Jiřík požádal o přerušení studia ze zdravotních důvodů. Žádosti bylo 
vyhověno. 

 Student scénografie J. Rosůlek požádal o přeložení předmětu Anglický jazyk do příštího 
semestru. Žádosti se vyhovuje.  
III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. Kostelníková informovala, že již byla doručena pozvání do Ruska, pro studenty 4. 
ČH a pedagogy Mgr. A. Bergmana, PhD. A O. Smilkovou, CSc., kteří se zúčastní 27. 
Mezinárodního studentského festivalu VGIK v Moskvě. V tomto týdnu MgA. Kostelníková 
vyřídí víza na Ruském konzulátu v Brně.  

 Od 6. 11. 2007 se studenti dále zúčastní zájezdu do Hannoveru na East European Student 
Festival, kde by měli představit hru „Noc vrahů“. Studentka A. Kubátová bude na zájezd 
uvolněna z Divadla Husa na provázku na dva dny. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu studijního programu v anglickém jazyce pro 
zahraniční studenty. Na rozšířeném kolegiu děkana budou pedagogové vyzváni, aby navrhli 
předměty, které mohou učit v angličtině. Z těchto návrhů (nejen) bude sestaven anglický 
program na semestr.  

 Kolegium děkana projednalo výjezd prof. Kovalčuka, prof. V. Cejpka a prof. M. Plešáka 
do Moskvy na mezinárodní konferenci, kterou pořádá Ščukinovo učiliště. Dále se jedná o 
účasti studentů DIFA, kteří by na konferenci uvedli krátkou prezentaci práce studenta režie se 
studenty herectví. Děkan rozhodne do 15. 10. 2007. Uvažuje se o prezentaci práce studentky 
L. Repašské. 
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 Výjezd do PWST Krakov na workshop S. Wyspianskiho 22. – 29. 11. 2007, účast je 
určena pro 1 studenta herectví, 1 studenta režie a pedagoga.  

IV. Projekty a granty: 
 Kolegium děkana projednalo přípravu projektu AKTION na rok 2008 ve spolupráci 

s KUG Graz, Rakousko. Ateliér, který se na spolupráci bude podílet bude vybrán na 
rozšířeném kolegiu děkana dne 8. 10. 2007. 

 Kolegium děkana projednalo Závěrečnou zprávu projektu ESF č. 115 „Kvalitativní 
inovace studijního programu cestou spolupráce s profesionálními uměleckými tělesy“. Zpráva 
byla také konzultována s projektovou manažerskou JAMU MgA. H. Krejčí. Po drobném 
dopracování je připravena k odevzdání. 

V. Ostatní: 
 Kolegium děkana kladně zhodnotilo premiéru inscenace „Tři příběhy lásky“, která měla 

premiéru 30. 9. 2007, a kterou režíroval hostující pedagog R. Ovčinikov. 

 Tajemník informoval, že dne 4. 10. 2007 bude v místnosti č. 106 natáčet Česká televize 
dokument s prof. A. Přidalem „Medailon“.  

 Dne 4. 10. 2007 od 11.30  do 15.30 hod proběhne na DIFA reklamní akce „Always 
Sampling“, která zde v rámci kampaně bude rozdávat vzorky svých produktů. 

 

 

zapsala: MgA. Lucie Abou     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 
 


